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Yttrande över SOU 2020:73 Stärkt äganderätt, flexibla 
skyddsformer och naturvård i skogen 
Bakgrund 
2019 påbörjades en skogsutredning som skulle undersöka möjligheterna och lämna 
förslag på åtgärder för stärkt äganderätt till skog, nya flexibla skydds- och 
ersättningsformer vid skydd av skogsmark samt hur internationella åtaganden om 
biologisk mångfald ska kunna förenas med en växande cirkulär bioekonomi. 
Vänersborgs kommun har tillsammans med Trollhättans Stad samt Grästorps kommun 
inbjudits att inkomma med svar på remissen ”SOU 2020:73 Stärkt äganderätt, flexibla 
skyddsformer och naturvård i skogen” då det finns förslag kring att inleda förstudier för 
att bilda nationalpark av delar av ekoparken Halle- och Hunneberg. Vänersborgs 
kommun väljer att avgränsa sitt yttrande till det förslaget. Svar ska ha inkommit senast 
30 april 2021 

Yttrande 
Vänersborgs kommuns yttrande avgränsar sig till förslaget om att inleda förstudier för 
att bilda nationalpark av delar av ekoparken Halle- och Hunneberg, som återfinns i 
avsnittet ”10.5 Skyddad natur kan spela en aktiv roll för landsbygdsutveckling” och 
närmare i ”10.5.1 Ombilda delar av fyra av Sveaskogs ekoparker till nationalpark”. 
Vänersborgs kommun ställer sig positiv till förslaget att låta Naturvårdsverket inleda 
förstudier för att bilda nationalpark av delar av ekoparken Halle- och Hunneberg. I ett 
besöksnäringsperspektiv skulle en nationalpark vara positivt för utveckling av Halle- 
och Hunneberg som destination. 
I förstudien bör avgränsningar och syfte analyseras och tydliggöras i samverkan med 
berörda kommuner. Vänersborgs kommun ser det naturligt- och förutsätter att vara 
delaktig i sådan process.  
I avvaktan på ställningstaganden och förstudie bör skogsåtgärder på bergen anpassas så 
att inga betydelsefulla områden förlorar värde under tiden. 
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